
Zápisnica  

z 10. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  

mestskej časti Bratislava-Nové Mesto konaného dňa 20.12.2023 

 

 

1. bod 

Otvorenie 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Vážené dámy, vážení páni, oficiálne otváram desiate zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto. Z dnešného rokovania sú ospravedlnení páni poslanci Dulaj, Korček a pán Árva a 

zároveň pani poslankyne Bilská, Gebhardtová a Soldánová. Ostatné poslankyne a poslanci sú prítomní a na 

základe podpísanej zápisnice je zastupiteľstvo uznášania schopné. 

 

2. bod 

Schválenie programu zasadnutia 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Prejdeme tým pádom rýchlo k bodu číslo 2 a to je schválenie programu desiateho zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva. Budeme najskôr hlasovať o programe tak, ako bol zverejnený a predložený a poprosil by 

som zapnúť hlasovanie. Za bolo 17 poslancov a poslankýň, nikto nebolo proti, nikto sa nezdržal. Teraz 

otváram diskusiu k návrhu programu. Do diskusie nikto ďalší prihlásený.  

 

3. bod 

Voľba členov návrhovej komisie 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Tým pádom prechádzame k bodu číslo 3. Voľba členov návrhovej komisie. Stálymi členmi návrhovej 

komisie sú pani poslankyňa Kolláriková a pán poslanec Korček. Ale vzhľadom na to, že pán Korček je 

ospravedlnený, tak by sme dovolili dvoch členov návrhovej komisie a tu navrhujem pani poslankyňu 

Krušinová a pána poslanca Bolecha. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Ak nikto nie je prihlásený, tak vás 

poprosím hlasovať o návrhovej komisii v zložení pani poslankyňa Kolláriková, pani poslankyňa Krušinová, 

pán poslanec Bolech. Za bolo 17 poslancov a poslankýň, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal.  

 

4. bod  

Voľba overovateľov zápisnice a uznesení 

 



Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto:  

Prechádzame tým pádom k bodu číslo 4 a to je voľba overovateľov zápisnice a uznesení. Za overovateľov 

záznamu a uznesení navrhujem pani poslankyňu Pekárkovú a pána vicestarostu Troiaka. Otváram diskusiu 

k tomuto bodu. Do diskusie nikto ďalší prihlásený. A tak by som poprosil hlasovať o takto predloženom 

návrhu, aby overovatelia boli pani poslankyňa Pekárková a pán vicestarosta Troiak. Za bolo 17 poslancov 

a poslankýň, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal.  

 

5. bod  

Návrh rozpočtu mestskej časti BRATISLAVA Nové Mesto na roky 2024 až 2026 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto:  

Prechádzame tým pádom na bod 5. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na roky 2024 až 

2026. Veľmi stručné úvodné slovo. Jedná sa o návrh rozpočtu, ktorý ráta s príjmami bežného rozpočtu vo 

výške 33,5 milióna eur. Výdavky bežného rozpočtu sú 32,7 milióna eur, kapitálové príjmy sú 1.320.000, 

výdavky kapitálové 2.250.000, príjmové finančné operácie 965.724 eur, výdavkové finančné operácie 

885.724 eur s tým, že celkový návrh rozpočtu je vyrovnaný. Zároveň sa ráta s použitím mimorozpočtových 

fondov mestskej časti vo výške 885 724 eur z rezervného fondu. Programový rozpočet ráta so sumou vo 

výške 35.285.682 eur. A potom je tu ešte spomínaný príspevok našej organizácii EKO podnik vo výške 

4.240.957 eur a zároveň je povolené prekročenie rozpočtu na jednotlivé položky maximálne o 5%, ak 

celková výška výdavkov neprekročí schválený rozpočet. Zároveň zastupiteľstvo v rámci tohto návrhu berie 

na vedomie rozpočty mestskej časti aj na roky 2025 a 2026. Programové rozpočty na tieto roky a tiež 

stanovisko miestneho kontrolóra k návrhu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na roky 2024 až 

2026. Chcem sa spýtať pána kontrolóra, či chce mať nejaké slovo k rozpočtu. 

 

Martin Böhm, hl. kontrolór: 

 Ďakujem. Naše stanovisko je súhlasné. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto:  

Ďakujem veľmi pekne. Tým pádom otváram diskusiu k tomuto bodu. Pán poslanec Markuš. 

 

Adam Markuš, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ja len krátko za finančnú komisiu. Vidím, že do textovej časti sa teda dostal na náš podnet prehľad 

rezervného fondu. Tam by som chcel upriamiť pozornosť ctených kolegov na stranu 14, kde  

predpokladáme, nevieme to naisto, ale predpokladáme prebytok z tohto bežiaceho roku 458 tisíc a ak 

nebude, tak nebude dostatok zdrojov na to, aby sme splatili úver. Ale podľa diskusie s pani prednostkou si 

myslíme, že možno ten prebytok bude ešte väčší. Čiže, ale len aby ste si uvedomili, že s tými zdrojmi, ktoré 

sú na rezervnom fonde s predpokladom, ktorý bol použitý počas tvorby rozpočtu, sme na konci roka 2024 

na úrovni 250 tisíc, čo nie je mnoho. Takže toľko k tomu. A chcel by som ešte len dodať, že viem, že sa 

tento rozpočet pripravoval hekticky, aj sme ho posúvali na toto mimoriadne zastupiteľstvo. Mali sme iba 



tri relatívne formálne požiadavky na finančnej komisii. Jeden a pol by sa dalo povedať, že boli zapracované, 

lebo sme chceli, aby tam bol nejaký sumár na začiatku, aby tam bol odhadovaný rezervný fond, ale zároveň 

sme chceli dostať nie v rámci materiálu, ale ako samostatnú informáciu rozpad strediska, miestny úrad. 

Pani prednostka s nami o tom hovorila počas riadneho zastupiteľstva, ale nedoručila takýto rozpad, ktorý 

sme očakávali v nejakej forme. Takže to len pre poriadok, že túto informáciu sme nedostali. Ja som nestihol 

naháňať, ale to bola jedna z pripomienok na našej komisii. Takže mi aj na komisii sme odporúčali hlasovať 

za tento rozpočet, len sme chceli nejaké doplňujúce informácie, ktoré sa ku nám podľa mojich informácií 

zatiaľ nedostali. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ja som mal informáciu, že pani prednostka tam ako to bolo nazvané rozpad tej kapitoly - 

miestny úrad mala nejakým spôsobom pripraveného vytlačený vo forme, ak sa nemýlim a že ako keby bolo 

to k nahliadnutiu, ale nebolo to na to poslané. Tak tomu rozumiem správne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

S faktickou poznámkou prihlásený pán poslanec Markuš. 

 

Adam Markuš, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Tak rokovali sme aj s kolegami Gajdoš a Hric. Asi to, ak si to správne pamätám. Dohadovali sme si formu. 

Dohodli sme sa, že nemusí byť taká detailná, ako bola tá tlačená, ale očakávali sme, že niečo príde v nejakej 

forme, ale neprišlo. Viem, že pani prednostka je už teraz na dovolenke, ale nebolo to, že stačí nám 

prelistovať si nejaký papier. Bavili sme sa o tom, že ona to zagreguje na menej, netreba tam odvody a 

neviem čo ešte. Stačilo nám, že mzdy a tak ďalej, len nie, nedostali sme takýto zhutnený pohľad na to 

stredisko, miestny úrad, ktoré je tam v relatívne vysokej výške asi 6 miliónov eur. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Rozumiem. Určite to napravíme, keď to bolo takýmto spôsobom komunikované smerom na finančnú 

komisiu. S faktickou poznámkou pani poslankyňa Mašátová. 

 

Mariana Mašátová, poslanyňa MČ BA Nové Mesto:  

Ďakujem. Ja by som teda nadviazala na kolegu Markuša, že či by sa dalo aspoň v stručnosti nám vysvetliť. 

Možno aj preto a pre záznam vyslovene, že prečo je tam takéto do očí bijúce navýšenie. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Poprosím pani kolegyňu z ekonomického oddelenia, že by to skúsila vysvetliť. 

 

Petra Strejčková, odd. financií a účtovníctva: 

Na položke miestny úrad, tak tam sú rozpočtované mzdy, energie a potom je tam presun z iných programov 

do položky miezd. Tam išli všetky mzdové náklady. Vlastne už vidíte na okrem preneseného výkonu vidíte 



na položke miestny úrad. Tam sú sústredené všetky mzdy, čiže aj za jasličky, za verejný poriadok, za správu 

bytov a pod. Nie, Eko-podnik má zvlášť, lebo tam dávame len príspevok na Eko-podnik, nerozpočtuje mzdy 

a odvody, ale len jeden jediný príspevok v jednej sume, ktorý im mesačne posielame. Sústredilo sa na 

položku miestny úrad. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Plus tam samozrejme bol aj nejaký vplyv súvisiaci s valorizáciou miezd, ktoré inicioval štát. To znamená, 

že boli tam nejaké percentá, ktoré sa zvyšovali, plus nejaké, ktoré súviseli s kolektívnou zmluvou. Takže 

keď sa to celé dalo do nejakého jedného čísla, tak to takýmto spôsobom vyšlo. Neznamenalo to, že mzdové 

náklady tu na úrade medziročne stúpli o polovicu. V podstate ďalší prihlásený je pán poslanec Hric. 

 

Pavol Hric, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Dobrý deň, chcel by som. Ďakujem za slovo. Chcel by som len zopakovať svoje slová z finančnej komisie. 

Chcel by som poďakovať pani prednostke a tímu z ekonomického oddelenia za prípravu tohto rozpočtu a 

pre kolegov, ktorí by čakali trošku väčšie sumy v kapitolách nazvem ich rozvojové, kultúra a šport, 

vzdelanie a podobne. Vychádzame z toho, že tento rozpočet je reštriktívny a ak sa podarí získať nejaké 

peniaze navyše z MIRRI, tak predpokladám, že po úprave rozpočtu budeme navyšovať tieto kapitoly 

proporčne. Len toľko. Ďakujem veľmi pekne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pani poslankyňa Mašátová. 

 

Mariana Mašátová, poslanyňa MČ BA Nové Mesto:  

Ďakujem pekne. Ja by som len v tomto prípade teda nadviazal na to, čo povedal kolega Hric, že to sa možno 

dá v niektorých tých kapitolách, ale napríklad kultúra, ktorá potrebuje mať plánované aktivity naozaj na to 

Deň detí, kultúrne akcie, Kultúrne leto je veľmi ťažko. Potom v nejakých dodatočných zdrojov, ktoré 

priebežne budú možno prichádzať alebo v apríli im to dopĺňať, aby vedeli fungovať- Oni vlastne v tomto 

momente tam majú veľmi seknutý ten rozpočet a teda za mňa je to naozaj kruté a by som bola za to, aby sa 

tam nejaké zdroje hľadali skôr ako v apríli, alebo poťažmo ešte nebodaj neskôr. To som chcela. Ďakujem.  

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Od začiatku bolo komunikované, že ten rozpočet je veľmi, veľmi konzervatívny a naozaj 

medziročne my klesáme, myslím, že okolo 7 miliónov € v rámci príjmov a výdavkov, ale určite sa pokúsime 

nájsť spôsob, ako pomôcť aj našim športovým alebo kultúrnym organizáciám, ktoré nie sú priamo 

zriaďované mestskou časťou. My sme v priebehu dnešného dňa mali tiež jeden takýto dopyt, takže určite 

by sa to v nejakej forme malo vrátiť späť. Ďalší prihlásený je pán poslanec Líška. 

 

Tomáš Liška, poslanec MČ BA Nové Mesto:  



Ďakujem pekne za slovo. Takisto by som len nadviazal na pred rečníkov kolegyňku Mašátovú. V zásade 

tie sumy pri športe, kultúre a takisto aj v ďalších nejakých kapitolách sú veľmi by som povedal, že mizivé 

a až takmer žiadne niekde. Keď máme v kapitole vzdelávanie 4.3, 4.4, dokonca nula. Takže to sa mi zdá, 

že naozaj, že takýmto smerom rodina a deti takisto nula by možno stálo za zváženie určitým spôsobom tam 

doplniť nejaké sumy, ale či v tomto smere vlastne keď prišlo k tomu navýšeniu na margo miestneho úradu, 

či nie je, by som povedal do budúcnosti žiaduce sa pozrieť na štruktúru a organizačnú nejakú linku, lebo 

nemyslím si, že takýmto spôsobom to môže byť trvalo udržateľné. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

My v priebehu do konca decembra chceme akokeby uzavrieť aj s našimi odborármi novú organizačnú 

štruktúru miestneho úradu, ktorú vám samozrejme aj budeme spomínať v rámci informačných materiálov, 

pravdepodobne na februárovom alebo na najskoršom zastupiteľstve s tým, že samozrejme si uvedomujeme, 

že tie mzdové náklady, ktoré máme tu v mestskej časti, sú určité a zároveň pri tom financovaní samospráv 

dnes je hlavný problém pri bežných výdavkoch, čo sú práve tieto mzdy a preto sa snažíme nejakým 

spôsobom pracovať s tou organizačnou štruktúrou tak, aby sme aj pomohli tomu rozpočtu, ale zároveň bez 

toho, aby sme ohrozili ako keby niektoré dôležité funkcie, ktoré máme. Čiže tam, keď si všimnete tú novú 

organizačnú štruktúru, tak bude tam ako keby niekoľko zmien, ktoré súvisia najmä s pozíciami vedúcich 

zamestnancov. Čiže chceme ako keby tú našu organizáciu rozvíjať tak, aby každým rokom nerástli tie 

náklady na tú bežnú prevádzku do nejakých astronomických výšok. Ale rozumiem tomu, že vzhľadom na 

zmenu tej metodiky v tom rozpočte došlo k takému akoby šokujúcemu nárastu, ale samozrejme, môžeme 

sa potom k tomu vždy vrátiť, ale našim cieľom je samozrejme správať sa hospodárne a ekonomicky. S 

faktickou poznámkou pán poslanec Markuš. 

 

Adam Markuš, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ja by som len chcel upriamiť na to, že tie kapitoly 4.3 a tak tie sú podkapitálové. To znamená, že tie drobné 

malé sumičky na kultúru a šport, to sú investičné zámery, prevádzka čiže to, čo si spomínala tie akcie na to 

je rovnakých a trošku vyšších 69 tisíc 15 tis a tie drobné tie nuly sú v investíciách, lebo robíme 

konzervatívny rozpočet, ktorý v tejto chvíli neplánuje žiadne investície veľké, ale nie je to na úkor bežného 

chodu, povedzme oddelenia kultúry. Oddelenie kultúry na riadku bežných tam je na rovnakej výške ako v 

tomto roku zo 66 na 69 tisíc. To len ako faktická. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Do diskusie nikto ďalší prihlásený, a tak by som ho poprosil návrhovú komisiu o prečítanie 

návrhu uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto po a schvaľuje poprvé rozpočet mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto na rok 2024. Príjmy a výdavky podľa predtlače. Po druhé, použitie 

mimorozpočtových fondov mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na rok 2024, použitie rezervného fondu 



vo výške 885 724 eur. Po tretie, programový rozpočet mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na rok 2024 

vo výške 35 825 682 eur. Po štvrté, príspevok príspevkovej organizácii EKO-podnik VPS vo výške 4 240 

957 eur, a to príspevok na bežné výdavky 4 182 257 eur, príspevok na kapitálové výdavky 58 tisíc eur. Po 

piate prekročenie rozpočtu na jednotlivej položke maximálne o päť percent, ak celková výška výdavkov 

neprekročí schválený rozpočet. Po B) berie na vedomie po 1.rozpočty mestskej časti Bratislava-Nové Mesto 

na roky 2025 a 2026. Po 2. programové rozpočty mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na roky 2025, 26. 

Po 3. stanovisko miestneho kontrolóra k návrhu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto na roky 

2024 až 26. Po C) splnomocňuje starostu mestskej časti vykonávať zmeny rozpočtu v rozpočtovom roku 

2024 rozpočtovými opatreniami. Po 1. vykonávať zmeny rozpočtu a zmeny rozpočtu mimorozpočtových 

fondov rozpočtovými opatreniami do výšky 5 percent schváleného rozpočtu. Po 2. vykonávať zmeny 

rozpočtu a zmeny rozpočtu mimorozpočtových fondov rozpočtovými opatreniami v programe 8. 2. 

Základné školy s materskými školami bez obmedzenia. Po 3. určiť organizáciám a zariadeniam mestskej 

časti záväzné limity a úlohy rozpočtového hospodárenia. To všetko bez pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Dávam hlasovať o takto predloženom návrhu uznesenia. Za bolo 17 poslancov a 

poslankýň, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. Chcel by som sa Vám v mene úradu veľmi pekne poďakovať 

za podporu tohto materiálu. Rozpočet je naozaj skutočný zákon roka pre našu mestskú časť a umožňuje 

nám to, ako keby začať od nejakého bodu plánovať a pracovať na tom, aby sme v roku 2024 priniesli 

Novomešťanom nielen ako keby tú bežnú údržbu, ale aj niekoľko investičných akcií. Takže ďakujem veľmi 

pekne. Prechádzame na bod číslo šesť a to je vystúpenie občanov. 

 

6. bod  

Vystúpenie občanov 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Prechádzame na bod 6. Chcem sa spýtať, či tu máme nejakého občana, ktorý by chcel vystúpiť. Nie sú 

prihlásený žiadni ďalší občania, žiadni občania. 

 

7. bod  

Interpelácie 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

A tým pádom by sme prešli na bod číslo 7 a to sú interpelácie. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie 

nie je nikto prihlásený. 

 

8.bod 

Rôzne 

 



Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

A tým pádom prechádzame na bod rôzne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Do rôzneho tiež je niekto 

prihlásený. 

 

9. bod 

Záver 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

A tým pádom prechádzame do bodu záver. Interpelácie boli predtým. Hej, chcel by som sa Vám veľmi 

pekne poďakovať, že ste si našli čas na toto mimoriadne zastupiteľstvo, že sme sa naozaj stretli títo 17, 

ktorí tu ste s nami. Veľmi pekne ďakujem za spoluprácu za roku 2023 nás čaká. Mali sme viacero ťažkých 

hlasovaní, ktoré sme spolu absolvovali a naozaj si veľmi vážim túto spoluprácu. Chcel by som Vám zapriať 

naozaj krásne sviatky, úspešný štart do nového roka a určite si oddýchnite, aby sme sa potom videli v 

januári na komisiách, na miestnej rade a na ďalšom miestnom zastupiteľstve. Ďakujem veľmi pekne.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Matúš Čupka v.r. 
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vicestarosta 

 

 

 

 

  

Ing. Pavol Troiak v.r. 
overovateľ 

 Ing. Adela Pekárková v.r. 
overovateľka 

 

 

V Bratislave dňa  21.12.2023 

 


